
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

N.º de Acta 05 / 2021

Carácter de la Sesión Ordinaria

Fecha de la Sesión 31 – mayo - 2021

Hora inicio / fin 20:00 h.

Lugar Palau de la Festa

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VICEPRESIDENTA 

Dña. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALES

Personas designadas por Alcaldía

D. RAFAEL SERRANO RUÍZ

Dña. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. JOSE L. GÓMEZ SÁNCHEZ

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSAN ASISTENCIA:

Dña. Patricia Puerta Barberá

                       D. Manuel Pegueroles Belmonte

D. Francesc Mezquita Patuel
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En cas de contindre este document dades 
de caràcter  personal  objecte de protecció, 
estos  es  troben  omesos  o  substituïts  per 
asteriscos  (*)  o  per  PARTICULAR,  en 
compliment de la Llei Orgànica 15/1999, de 
13 de desembre, de Protecció de Dades de 
Caràcter Personal. 

En caso de contener  este  documento datos 
de  carácter  personal  objeto  de  protección, 
estos  se  encuentran  omitidos  o  sustituidos 
por  asteriscos  (*)  o  por  PARTICULAR,  en 
cumplimiento de la Ley Orgánica 15/1999, de 
13 de diciembre, de Protección de Datos de 
Carácter Personal. 
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NO ASISTEN:

D. José Oscar Sánchez Ramos

D. Miguel Angel Guillamón Naches

Orden del día. 

1º.-  Aprobación  si  es  procedente  del  acta  correspondiente  a  la  sesión 
ordinaria de la Junta de Distrito Sur de fecha 27 de abril de 2021

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En la Sala Museo del Palau de la Festa, en la calle Rio Sella, 1, siendo las 
20:25 del día 31 de mayo de dos mil  veinte y uno,  bajo la presidencia del Ilma. 
Señora Teniente de Alcalde, Doña Mª Isabel Granero Moya, se reúnen los señores y 
señoras arriba señalados al objeto de celebrar sesión ordinaria de la Junta Municipal 
de Distrito SUR , con mi asistencia como Secretaria Delegada de la Junta para dar fe 
del acto.

Comprobado el quorum de asistencia por la Presidencia se procede a iniciar 
la sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día 

1º.- APROBACIÓN, SI PROCEDE, DEL ACTA  CORRESPONDIENTE A LA 
SESIÓN ORDINARIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRITO SUR DE FECHA 
27 DE ABRIL DE 2021 

Por  no  existir  objeciones  al  borrador  del  acta  de  la  sesión  ordinaria, 
celebrada el día 27 de abril de 2021 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La Sra. Presidenta informa de las respuestas comunicadas por los distintos 
departamentos:
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POLICÍA LOCAL

Visto el ruego en la Junta de Distrito Sur de fecha 21 de diciembre de 2020 
sobre  la  instalación  de  bolardos  en  la  zona  de  la  gran-manzana,  para  evitar  el 
aparcamiento de vehículos y la circulación por encima de las aceras informarle que 
Policía Local ha realizado vigilancia de disciplina vial en la zona y continuará con ella 
de manera periódica.  En cuanto la instalación de bolardos se pasa sugerencia al 
departamento de movilidad. 

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No existiendo ningún asunto de Despacho Extraordinario, se pasa al punto 
siguiente del orden del día.

4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

D. Rafael Serrano Ruíz

Con respecto a la respuesta de la solicitud reflejado en el acta de Abril 2021 
sobre  la  necesidad  de abrir  el  parque  situado en la  C/  Desierto  de las  Palmas, 
situado al lado de la escuela infantil  Biberons, se le informa que el parque Santa 
Rosa no está vallado. La única zona vallada es la del pipi-can, que obviamente ha de 
estar vallado, aunque está abierto. Solicitan especifiquen más exactamente la zona. 
El  Sr.  Serrano se reitera y  presenta  fotografías que se remiten al  departamento 
correspondiente.

Solicita una reunión con D. Jorge Ribes, con respecto al autobús a demanda 
para informar a la gente mayor de los grupos que así lo solicitan.

AA.VV. SAN JAIME – D. Alberto Ramos Renau

Informa que los columpios del parque del grupo han desaparecido por lo que 
solicita se repongan.

Insiste una vez más en la necesidad de podar todas las ramas secas de los 
árboles, ya que son gruesas y se rompen con el peligro de que caiga encima de 
alguna persona.

Se comunico en una Junta anterior, que se pasarían a realizar una limpieza 
por todo el grupo pero no se ha hecho a fecha de hoy.

También solicita la instalación de papeleras en el desguace.
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En  el  camino  Roquetes,  se  solicitaron  badenes  pero  todavía  no  están 
puestos y en esa zona los vehículos van a gran velocidad, por lo que es necesario la 
instalación de los mismos.

Solicita reunión con D. Rafael Simó, por el tema del acceso al puerto, la Sra. 
Presidenta le informa que no es competencia del Ayuntamiento por lo que deberá de 
ponerse en contacto directamente.

El Sr. Ramos, comenta con que regularidad y durante cuanto tiempo deben 
de pasar a realizar las limpiezas del grupo ya que considerá que esta sucio, por lo 
que piensa que es por falta de tiempo.

AA.VV. SAN BERNARDO – D. José L. Gómez Sánchez

El Sr. Gómez comenta que le informaron que esta en estudio la instalación 
de badenes de Pi Gros, , pero ha observado que en el Barranquet los han puesto, 
por lo que solicita información al respecto de porque no se procede de la misma 
forma con los del Pi Gros.

Solicita que la caseta de madera instalada en el grupo necesita se lije y se 
barnice.

También  quiere  saber  como  deben  de  actuar  con  respecto  a  la  sobre 
población de gatos en el grupo.

 Y siendo las veinte horas cuarenta y cinco minutos de la fecha indicada en 
el  encabezamiento,  por  no  haber  más  asuntos  que  tratar,  el  señora  Presidenta 
levanta la sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto 
la presente acta que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de 
Distrito SUR

(Documento firmado electrónicamente al margen.)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO SUR 

Núm. d'acta 05 / 2021

Caràcter de la sessió Ordinària

Data de la sessió 31 de maig de  2021

Hora inici / fi 20 h.

Lloc Palau de la Festa

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

Sra. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

VICEPRESIDENTA 

Sra. M.ª JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALS

Persones designades por Alcaldia

Sr. RAFAEL SERRANO RUÍZ

Sra. EVA LIDÓN BARREDA MARTÍN

Representants d’associacions de veïns. 

Sr. ALBERTO RAMOS RENAU AV SANT JAUME

Sr. JOSE L. GÓMEZ SÁNCHEZ

Representants de les AMPA

Sr. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

Sra. ELISABETH BREVA ALMERICH 

EXCUSEN L’ASSIST  È  NCIA:  

Sra. Patricia Puerta Barberá

Sr. Manuel Pegueroles Belmonte

Sr. Francesc Mezquita Patuel
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NO HI ASSISTEIXEN:

Sr. José Oscar Sánchez Ramos

Sr. Miguel Ángel Guillamón Naches

    Ordre del dia. 

1.- Aprovació, si escau, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de 
Districte Sud de data 27 d’abril de 2021

2.- Informe de la presidenta

3.- Despatx extraordinari

4.- Precs i preguntes.

En la Sala Museu del Palau de la Festa, en el carrer Riu Sella, 1, essent les 20:25 
del dia 31 de maig de 2021, sota la presidència de la senyora Mª Isabel Granero Moya, es 
reuneixen les i els membres suara esmentats a fi de celebrar sessió ordinària de la Junta 
Municipal de Districte Sud.

Una vegada comprovat el quòrum d'assistència, la presidenta obri la sessió i,  a 
continuació, es passen a tractar els punts inclosos en l’ordredel dia 

1.-  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DE  L'ACTA   CORRESPONENT  A  LA  SESSIÓ 
ORDINÀRIA DE LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE SUD DE DATA 27 D'ABRIL DE 
2021 

Sense haver-hi cap objecció a l'esborrany de l'acta de la sessió ordinària celebrada 
el dia 27 d'abril de 2021, les i els membres que hi assisteixen l’aproven per unanimitat. 

 2.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta informa de les respostes comunicades pels distints departaments:
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POLICIA LOCAL

Vist el prec en la Junta de Districte Sud de data 21 de desembre de 2020 sobre la 
instal·lació de bol·lards en la zona de la gran illa per a evitar l'aparcament de vehicles i la 
circulació per damunt de les voreres informar-li que Policia Local ha realitzat vigilància de 
disciplina vial en la zona i continuarà amb ella de manera periòdica. En el moment de la 
instal·lació de bol·lards es passa suggeriment al departament de mobilitat. 

3.- DESPATX EXTRAORDINARI

No havent-hi cap assumpte que tractar, es passa al punt següent de l'ordre del dia.

            4.- PRECS I PREGUNTES

Sr. Rafael Serrano Ruíz

Respecte  a  la  resposta  de  la  sol·licitud  reflectit  en  l'acta  d'abril  2021  sobre  la 
necessitat d'obrir el parc situat en el C/ Desert de les Palmes, situat al costat de l'escola 
infantil Biberons, se li informa que el parc Santa Rosa no està tancat. L'única zona vallada 
és la del pipican, que òbviament ha d'estar encerclada, encara que està oberta. Sol·liciten 
que especifiquen més exactament la zona. El Sr.  Serrano es reitera i presenta fotografies 
que es remeten al departament corresponent.

Sol·licita una reunió amb el senyor Jorge Ribes respecte a l'autobús a demanda per 
a informar la gent gran dels grups que així ho sol·liciten.

A  V   SANT   JAUME – Sr. Alberto Ramos Renau  

Informa que les engrunsadores del parc del grup han desaparegut per la qual cosa 
sol·licita que es reposen.

Insisteix una vegada més en la necessitat de podar totes les branques seques dels 
arbres, ja que són grosses i es trenquen amb el perill que caiga damunt d'alguna persona.

Es comunica que en una Junta anterior van dir que passarien a realitzar una neteja 
per tot el grup però no s'ha fet en data de hui.

També sol·licita la instal·lació de papereres en el desballestament.

En el camí Roquetes, es van sol·licitar desnivells però encara no estan posats i en 
aquella zona els vehicles circulen a gran velocitat, per la qual cosa és necessària la seua 
instal·lació.

Sol·licita  una reunió  amb el  senyor  Rafael  Simó pel  tema de l'accés al  port.  La 
presidenta li comunica que no és competència de l'Ajuntament, per la qual cosa hauran de 
contactar-hi directament.
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El Sr.  Ramos comenta amb quina regularitat i durant quant temps han de passar a 
realitzar les neteges del grup ja que considera que està brut, per la qual cosa pensa que és 
per falta de temps.

A  V   SANT   BERNAT – Sr. José L. Gómez Sánchez  

El  Sr.  Gómez comenta que  li  van informar que està  en estudi  la  instal·lació  de 
desnivells en la zona de Pi Gros, però ha observat que en el Barranquet els han posat, per 
la qual cosa sol·licita informació respecte d'això de per què no s’actua de la mateixa manera 
amb els del Pi Gros.

Sol·licita  que la  caseta  de fusta  instal·lada  en el  grup necessita  que l’'escaten  i 
l'envernissen.

També vol saber com han d'actuar respecte a la sobrepoblació de gats en el grup.

I sense haver-hi més assumptes que tractar, i essent les 20:45 hores, la presidenta 
alça la sessió de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

(Document firmat electrònicament al marge.)
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